
Referat frå styremøte Sameiget Frøyset Grunneigarlag 

Onsdag 26.04.2017 kl 18.00 i Menighetssalen. 

Desse møtte: Bjørn, Terje, Harry, Sigmunn , Gjert-Rune meldte forfall 

 

Sakliste: 

1 : Etablering av oppdrettsanlegg ved ytre Raunholmen fra Erko 

Seafood 

Frøyset Grunneigarlag har mottatt skriv ifrå kommunen om at Erko Seafood vil flytte 

oppdrettsanlegget som dei har ved Barlingebotten og Bersvik ut til ytre Raunholmane. 

Styret i Sameiget Frøyset Grunneigarlag vil motsetje seg dette prosjektet og finn det heilt 

uakseptabelt å etablere/plassere oppdrettsanlegget der. 

Grunnlag for dette er at området er sjølve innløpet til Frøysetvassdraget der anadrom fisk 

vandrer og dette vil påvirke denne prosessen. 

Grunneigarlaget driv fiskekortsalg i elva og selger ca 350-400 fiskekort årlig, og fryktar at dette 

kan påvirke grunnlaget vårt for å drive elva. 

Her er også moment som rømningsfare, lus på fisk, og sjukdommar som også må takast i 

betraktning. 

Søknaden har heller ikkje tatt hensyn til nærområde når det gjelder fiskerinæring,friluftsliv og 

fugleliv og det kjem heller ikkje fram i søknaden konkret plassering og riktig målestokk av 

anlegget. 

 

Møtet slutt 

Harry Daae 

Skrivar 

Sigmunn Rørvik  

Formann Frøyset Grunneigarlag. 


